
太奇太奇太奇太奇 2012年模考年模考年模考年模考 B3答案答案答案答案---简单版简单版简单版简单版 

数学数学数学数学：：：： 

1-5 DCEAA   6-10 BDEBA   11-15 DCBCB   16-20 ADBEA   21-25 ACDAB 

 

逻辑逻辑逻辑逻辑：：：： 

26-30 CDBCD 31-35 DBADD 36-40 BCBDC  41-45 ECCBC   

46-50 EBACB  51-55 EDDBE 

 

英语英语英语英语：：：： 

完型完型完型完型 

1. C     2.B   3. D   4.A   5. D  6. B     7. C      8. A     9. C     10. B 

11. A    12. D  13. C  14. B  15. A  16. D 17. D 18. C 19. B 20. A 

 

阅读阅读阅读阅读  Part A  21-25 CABDD 26-30 BCBDB  31-35 DCBDA 36-40 CCABD 

Part B  41-45 GABCD 

 

翻译翻译翻译翻译 

尽管学费飞涨，人们对 MBA 的热情却从未消退。诚然，很多商界成功人士都没读过

MBA，但是这个学位会使你在职业生涯中更上一层楼。一方面，读 MBA会为你带来一个人

际关系网，其中那些有职权的人会在将来你的职业发展道路上助你一臂之力。读 MBA也会

培养你的分析和决策能力，这对任何行业都是十分有用的。这样，你会游刃有余的穿梭于各

个行业间，转行会容易的多。这在当下的经济状况中尤其是一笔重要的资产，一个 MBA学

位是对一生的投资。除此之外，美国劳工统计局做出的相关研究显示，一个人所受的教育越

多，其职业道路上的收获就越多，并且失业的可能性就越小。现在失业率已经接近 10%，但

是获得硕士学位的人群中失业人口仅占 2.4%，这是十分令人震惊的数字。  

 

小作文小作文小作文小作文：：：：(参考例文参考例文参考例文参考例文) 

Dear Sir or Madam, 

I am writing in the hope that I may obtain an opportunity to further my study in English 

Literature toward master degree in your university. 

My name is Li Ning, an undergraduate student of the Department of English, Beijing Foreign 

Studies University (China). Next year in the summer, I will graduate and get my BA degree. I plan 

to continue my study and research in this field under the instructions of first-class professors and 

in a dynamic academic atmosphere. I choose MIT because there are a congenial team of 

researchers, an array of databases and research projects in your School of English. I believe my 

interests are extremely congruent with the strengths of the School. And my solid academic 

background will meet your general entrance requirements for graduate study. 

  I will appreciate it very much if you could send me the Graduate Application Forms, the 

Application Form for Scholarships/Assistantships, a detailed introduction to the School of English, 

and other relevant information. My mailing address is shown on the top of this letter. 

I am looking forward to hearing from you soon.  

Sincerely yours,  

Li Ning 



 

 


